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ΠΑΣΟΚ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

ΕΛΕΝΗ ΒΑΤΣΙΝΑ 

                                                                 

Αθήνα, 20 Μαϊου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

ΠΡΟΣ: Τoν Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας  

 

ΘΕΜΑ: «Να εξυπηρετηθεί και η Κρήτη με ελικόπτερο Ericsson, το οποίο δεν βρίσκεται 

ούτε φέτος στο νησί» 

 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Η έναρξη της αντιπυρικής περιόδου βρίσκει την Κρήτη για ακόμα μια φορά χωρίς το 

πυροσβεστικό ελικόπτερο Ericsson, που αποτελεί το ισχυρότερο μέσο πυρόσβεσης και 

που για δεύτερη συνεχή χρονιά θα εδρεύει στην Καλαμάτα. 

Στην Κρήτη επιχειρούν τρία ελικόπτερα, πλην όμως λόγω της μορφολογίας του νησιού τα 

υπόλοιπα εναέρια μέσα αδυνατούν να επιχειρήσουν με ασφάλεια και ταχύτητα σε περίπτωση 

πυρκαγιάς.  

Με βάση όμως τον υπάρχοντα σχεδιασμό, η Κρήτη δεν καλύπτεται, αφού για να επιχειρήσει 

το Ericsson στα νότια του νησιού απαιτούνται ουσιαστικά 2,5 ώρες. 

Παρότι η εξυπηρέτηση του νησιού της Κρήτης θα συνεχιστεί μέσω της Καλαμάτας, η διάρκεια 

ταξιδιού και εφοδιασμού λχ. από τα Χανιά, αγγίζει την μία ώρα και 20, που σημαίνει ότι από 

την ώρα που θα εκκινήσεις, θα μπορέσει να επιχειρήσει μετά από 1,5 ώρα, με συχνά 

ανεπανόρθωτες αλλαγές στην έκταση των φαινομένων πυρκαγιάς. 
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Κύριε Υπουργέ, κατόπιν τούτων, ερωτάσθε: 

1. Με ποιο τρόπο θα εξυπηρετηθεί το νησί της Κρήτης από αέρος για την πυρόσβεση; 

2. Θα κατανεμηθεί ο χρόνος παραμονής του Ericsson μεταξύ Κρήτης και 

Πελοποννήσου, ώστε να υπάρχει ασφάλεια και για τις δυο περιοχές; 

3. Είναι αληθές ότι στη χώρα θα επιχειρούν λιγότερα ελικόπτερα Ericsson και για ποιο 

λόγο συμβαίνει αυτό; 

 

Η Βουλευτής 

 

Ελένη Βατσινά 

 




